
Zápis zo 17. stretnutia tímu č. 8

Dátum: 
22.3.2011

Miestnosť: 
Softvérové štúdio 

Prítomní: 
Vedúci tímu:

Ing. Michal Čerňanský, PhD
Členovia tímu: 

Bc. Miroslav Čorba
Bc. Lukáš Lipka
Bc. Matej Lipták
Bc. Roman Pipík

Zapisovateľ:
Bc. Matej Lipták

Neprítomný:
Bc. Branislav Hašto

Téma stretnutia: 
Zhodnotenie priebehu šprintu.

Opis stretnutia: 
• Roman povedal, že možno aplikáciu pokladne stihne urobiť. Mišo mu preto pripomenul,  že 

aplikácia pokladne nemusí byť zatiaľ "prečačkaná", ale hlavne aby to fungovalo, dokrášliť sa to 
môže aj neskôr.

• Vedúci tímu sa vypytoval na Braňa - prečo chýba (Braňo bol v tom čase chorý) a ako postupuje 
s  prácou.  Miro  povedal,  že  zjednotenie  formátu  transakcií,  ktoré  mal  Braňo  na  starosti,  je 
vypracované.

• Vedúci tímu povedal, že zmeny na obrazovke v klientskej aplikácii idú správnym smerom, ale 
podotkol, že treba zväčšiť veľkosť fontu a zmeniť farby.

• Miro povedal, že má problém s GAE, pretože GAE povoľuje nahrať maximálne 3000 súborov a 
SGWT potrebuje aspoň 3500. Kvôli tomu mu nevie GAE načítať obrázky, ktoré sa majú použiť 
v HTML a kvôli tomu je stránka škaredá.

• Miro navrhol, že v obrazovke RequestView na klientskej aplikácii by sa tlačidlo s reťazcom 
"000"  malo  vymeniť  s  tlačidlom  "Request".  Ale  vedúci  tímu  potom  zhodnotil,  že  takéto 
umiestnenie tlačidiel by nebolo až také vhodné.

• Lukáš po opravení používania knižnice ukázal jej použitie.



Zapisovateľ na ďalšom stretnutí: 
Bc. Roman Pipík

Vypracoval:  _________________ Overil:  _________________
             Bc. Matej Lipták     Bc. Lukáš Lipka

V Bratislave, 22.3.2011
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